
ПРОТОКОЛ №15 

засідання постійної комісії з питань охорони здоров’я, соціальної політики, 

гуманітарних питань та розвитку громадянського суспільства, свободи слова та 

інформації 

 

31.05.2017           09.20 

Місце проведення: сесійна зала. 

Всього членів комісії – 5 чол. 

Присутні: Головко Л.Л., Триняк В.І., Франко І.П., Ярова А.В., Собко Н.А. 

Запрошені: Корнієцька Л.В. – заступник директора департаменту освіти і науки, 

Коріньовський С.П. - директор спеціалізованої загальноосвітньої школи I-III ступенів №8, 

Сороковська Л.М. – член ініціативної групи місцевої ініціативи, Мазур О.А. – член 

ініціативної групи місцевої ініціативи. 

Головує: Головко Л.Л. – голова комісії. 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

 

1. Розгляд пропозиції щодо внесення змін до проекту рішення «Про розгляд місцевої 

ініціативи педагогічних працівників та батьків учнів спеціалізованої загальноосвітньої 

школи I-III ступенів №8 щодо прибудови шкільної їдальні». 

 

1. СЛУХАЛИ: 

Л.Головко – голову 

комісії 

 

На розгляд комісії виноситься пропозиція щодо внесення змін до 

проекту рішення «Про розгляд місцевої ініціативи педагогічних 

працівників та батьків учнів спеціалізованої загальноосвітньої школи 

I-III ступенів №8 щодо прибудови шкільної їдальні» 

Пропонується викласти пункт 2 проекту рішення в новій редакції 

наступного змісту: «Протокольно доручити департаменту освіти та 

науки вивчити питання щодо можливості перепланування існуючих 

приміщень СЗОШ №8 в шкільну їдальню або добудови нової будівлі 

для облаштування шкільної їдальні, враховуючи демографічну 

ситуацію у мікрорайоні», немає заперечень?(немає) 
 

ВИСТУПИЛИ: 

В.Триняк 

 

Зміни, що пропонуються викликані тим, що по-перше, 

перепланування існуючих приміщень надасть можливість швидше 

обладнати та запустити їдальню в роботу, по-друге, є більш реальним 

по фінансовому забезпеченню. Також вказані зміни передбачають, що 

департамент освіти та науки може самостійно провести аналіз у 

питанні будівництва або перепланування існуючих приміщень, 

враховуючи демографічну ситуацію у мікрорайоні. 
 

В обговоренні зазначеного питання взяли участь депутати: Головко Л.Л., Триняк В.І., 

Франко І.П., Ярова А.В., Собко Н.А. 
 

Л.Головко – голова 

комісії 

Пропоную наступне: 

1. Місцеву ініціативу підтримати. 

2. Протокольно доручити департаменту освіти та науки вивчити 

питання щодо можливості перепланування існуючих приміщень 

СЗОШ №8 в шкільну їдальню або добудови нової будівлі для 

облаштування шкільної їдальні, враховуючи демографічну ситуацію у 

мікрорайоні. 

Чи є в членів постійної комісії зауваження щодо даної пропозиції? 

(Немає). 



ГОЛОСУВАЛИ: За – 5, Проти – 0, Утрим. – 0. 

ПІДТРИМАНО. 
 

 

ВИРІШИЛИ: 1. Підтримати місцеву ініціативу. 

2. Протокольно доручити департаменту освіти та науки вивчити 

питання щодо можливості перепланування існуючих приміщень 

СЗОШ №8 в шкільну їдальню або добудови нової будівлі для 

облаштування шкільної їдальні, враховуючи демографічну ситуацію у 

мікрорайоні. 

 

 

Голова комісії          Л.Головко 

 

 

Секретар комісії          Н.Собко 


